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Onderwerp: Horecabeleid 
 
Geachte voorzitter, geachte aanwezigen, 
 
Namens Koninklijke Horeca Nederland (KHN) willen wij graag onze dank uitspreken voor het gedegen 
werk dat de afgelopen vijf jaar is verricht rondom het horecabeleid. Na vele overleggen en 
zorgvuldige voorbereidingen ligt er nu een goed leesbaar en overzichtelijk document. Onze 
complimenten hiervoor.  
 
Wij willen benadrukken dat wij de gebiedsgerichte aanpak en de focus op het voorkomen van 
leegstand als zeer positief ervaren. Deze elementen dragen bij aan de levendigheid van onze stad en 
zijn essentieel voor zowel bewoners als bezoekers. Een bloeiende horeca is een belangrijke motor 
voor de economie en een cruciale factor voor de aantrekkingskracht van Maastricht. 
 
Toch willen we niet vergeten dat het horecabeleid een gemeentelijk beleid betreft, en niet enkel 
gericht is op het centrum. Het is van groot belang dat ook de wijken buiten het centrum voldoende 
aandacht krijgen binnen dit beleid. De spreiding van horeca door de hele stad kan niet alleen de 
leefbaarheid in verschillende wijken verbeteren, maar ook zorgen voor economische kansen op een 
bredere schaal. 
 
Het horecabeleid dat nu voorligt biedt veel kansen, maar zeker ook uitdagingen. De balans tussen 
horeca, bewoners en winkels blijft een ingewikkeld vraagstuk. Het is belangrijk om die balans te 
waarborgen, maar tegelijkertijd te zorgen voor continuïteit, rechtszekerheid en een aantrekkelijk 
ondernemersklimaat. De horecaondernemers in onze stad hebben behoefte aan duidelijkheid en 
stabiliteit, zodat zij kunnen blijven bijdragen aan het bruisende karakter van Maastricht. 
 
Daarnaast willen wij pleiten voor maatwerk en innovatie  binnen het beleid. De wereld om ons heen 
verandert snel, en ook de horeca moet hierin meegroeien. Dit vraagt om een beleid dat ruimte biedt 
voor flexibiliteit en dat ondernemers niet onnodig beperkt door regels. Innovaties binnen de horeca 
zouden gestimuleerd moeten worden, bijvoorbeeld op het gebied van duurzaamheid en 
digitalisering. Door te kijken naar de mogelijkheden in plaats van de onmogelijkheden, kunnen we 
samen toewerken naar een mooie en toekomstbestendige stad. 
 
Kortom, we zien veel potentie in het huidige horecabeleid, maar pleiten ervoor dat we blijven streven 
naar een dynamisch en toekomstgericht beleid waar zowel de ondernemers, bewoners als bezoekers 
van kunnen profiteren. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
John Paulus 
namens het bestuur  
Koninklijke Horeca Nederland afdeling Maastricht & Heuvelland 
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